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Zápisnica zo zasadania OZ 28.1.2011 
 
Prítomní poslanci: 7 
Neprítomní: 0 
Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 
 
Program (podľa prílohy): 

1. Otvorenie  zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Schválenie programu. 
4. Kontrola plnenia uznesení OZ. 
5. Schválenie komisií OZ, predsedov a členov.  
6. Schválenie Zásad odmeňovania poslancov Obce Fačkov. 
7. Schválenie poslancov pre obrady pred orgánom štátu a občianske obrady. 
8. Plán práce HKO na I. polrok 2011.  
9. Rôzne 
10. Interpelácie 
11. Diskusia 
12. Záver 

 
Rokovanie: 
1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 19.10 hod. poslancov a hlavnú kontrolórku. 

Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 
spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

2. Starosta za zapisovateľku určil  Marcelu Síčovú, za overovateľov zápisnice Lukáša Baroša 
a Cyrila Štefíka. 

3. Starosta obce predniesol program rokovania, ktorý poslanci bez pripomienok schválili. 
 

4. Kontrola plnenia uznesení. 
 

Starosta uviedol, že plnenie uznesení  sa bude sledovať od novozvoleného zastupiteľstva, 
kde neboli prijaté žiadne úlohy. Pri prechádzaní a kontrole predchádzajúcich uznesení 
nenašiel, aby neboli nesplnené uznesenia. 
 

UZNESENIE OZ: 
I.  berie na vedomie 

- prehľad plnenia uznesení 
5. Vytvorenie komisií 

 
Starosta obce predložil návrh zloženia komisií. Cyril Štefík navrhol, aby v každej komisii 
bol okrem predsedu aspoň jeden člen poslanec. Požadoval tiež, aby starosta vypracoval 
a určil presnejšie kompetencie komisií, čo sa starosta zaviazal vykonať. Poslanci sa 
uzniesli na vytvorení štyroch komisií podľa návrhu: Finančná komisia, Komisia športu, 
Komisia verejného poriadku, životného prostredia, stavebníctva a poľnohospodárstva, 
Komisia sociálna, kultúrna a školstva. 
Hlasovanie: 
ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Ing. Lukáš Baroš, Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik, Rastislav Hollý, 
Marek Macko, Juraj Myšiak, Cyril 
Štefík 
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 Následne poslanci schvaľovali predsedov a členov komisií. Všetci členovia – neposlanci boli 
oslovení a súhlasili. K pôvodnému návrhu mal V. Bielik pripomienku, že by chcel byť členom 
aj komisie športu. Jeho pripomienka bola zapracovaná do návrhu. 
Hlasovanie:                              

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Ing. Lukáš Baroš, Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik, Rastislav Hollý, 
Marek Macko, Juraj Myšiak, Cyril 
Štefík 

  

Za zapisovateľky komisií starosta navrhol Zuzanu Michalcovú a  Marcelu Síčovú. 
Hlasovanie:                              

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Ing. Lukáš Baroš, Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik, Rastislav Hollý, 
Marek Macko, Juraj Myšiak, Cyril 
Štefík 

  

 
UZNESENIE OZ: 

I.  schvaľuje 
a. vytvorenie komisii  
b. predsedov a členov komisii podľa následnej tabuľky 
c. zapisovateľky komisii: prac. OcÚ – Síčová, Michalcová 

Tab.: 
Názov Kompetencie Predseda Členovia 
Finančná - financie 

- rozpočet 
- majetok 

Ing. Lukáš Baroš Ján Bukovec 
Jozef Panák 
Ing.Peter Martinkovič 

Športu - šport 
- hasiči 

Marek Macko Vlastimil Bielik 
Miroslav Čerňanec 
Jaroslav Bartek 
Jozef Bielik 

Verejného poriadku 
Životného prostredia 
Stavebníctva 
Poľnohospodárstva 

- VP 
- životné prostredie 
- stavebníctvo 
- poľnohospodárstvo 

Vlastimil Bielik Rastislav Hollý 
Mgr.Martina 
Myšiaková 
Ladislav Balvan 

Sociálna, Kultúrna 
Školstva 

- sociálne 
- kultúra 
- školstvo 

Juraj Myšiak Cyril Štefík 
Eva Hollá 
Mgr.Vladimíra 
Mikulová 

 
6.  Zásady odmeňovania poslancov Obce Fačkov 

 
Nový návrh Zásad odmeňovania poslancov Obce Fačkov stručne zdôvodnil starosta (návrh aj 
dôvodová správa boli prílohou pozvánky). Lukáš Baroš mal dotaz, koľko táto odmena bude 
a či jej výška bude zodpovedať odmenám v roku 2010.  Starosta vysvetlil, že dôvod zmeny je 
uvedený v dôvodovej správe a pokiaľ bude OZ a komisie zasadať tak často, ako je potrebné 
v zmysle zásad schvaľovania podkladov pre OZ, rokovacieho poriadku a zákona, tak šetrenie 
bude oproti predchádzajúcim zásadám cca 10% fin. prostriedkov.  
Hlasovanie:                              
ZA:                          5 PROTI:                      0 ZDRŽAL SA:                     2 
Ing. Lukáš Baroš, Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik, Marek Macko, 
Juraj Myšiak,  

 Rastislav Hollý, Cyril Štefík 
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    UZNESENIE OZ:  
I.  schvaľuje 

- Zásady odmeňovania poslancov Obce Fačkov s účinnosťou od 28. 01. 2001 
 

Odmeňovanie členov komisii OZ  Fačkov- neposlancov obce 
 
Starosta vysvetlil, že členovia komisií – neposlanci obce nemôžu byť odmeňovaní v zmysle 
zásad odmeňovania poslancov ani odmeňovania zamestnancov. Preto je potrebné schváliť 
výšku odmeňovania uznesením. Navrhuje použiť výšku odmeny z §3 ods. 3 Zásad 
odmeňovania poslancov Obce Fačkov, pretože považuje pôsobenie ostatných občanov 
v komisiách za rovnako dôležité ako pôsobenie poslancov. Lukáš Baroš a Cyril Štefík 
pripomienkovali, aby odmena nebola rovnaká pre všetkých členov, ale aby odmeny boli 
posudzované individuálne.  Starosta apeloval na rovnakú dôležitosť poslancov aj ostatných 
členov komisií – neposlancov. Hlasovalo sa o pôvodnom návrhu bez zapracovania 
pripomienok uvedených poslancov. 
Hlasovanie:                              
ZA:                          6 PROTI:                      0 ZDRŽAL SA:                     1 
Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik,  Marek Macko, 
Juraj Myšiak, Rastislav Hollý, 
Cyril Štefík 

 Ing. Lukáš Baroš 

 
Starosta vysvetlil  paralelu medzi mimoriadnou odmenou poslanca obce v zmysle z §3 ods. 4 
Zásad odmeňovania poslancov Obce Fačkov a možnosťou mimoriadnej odmeny člena 
komisie – neposlanca. Navrhol odhlasovať túto možnosť aj pre neposlancov Poslanci 
prerokovali návrh mimoriadnych odmien členov komisií, ktorí nie sú poslanci a Juraj Myšiak 
podotkol, že návrh na tieto odmeny by mal dávať aj predseda komisie, nie len starosta. Návrh 
poslanca bol zapracovaný do pôvodného návrhu.  
Hlasovanie:                              
ZA:                          7 PROTI:                      0 ZDRŽAL SA:                     0 
Ing. Lukáš Baroš, Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik, Rastislav Hollý, 
Marek Macko, Juraj Myšiak, 
Cyril Štefík 

  

       
UZNESENIE OZ: 

I.  schvaľuje 
a. odmeňovanie členov komisií, ktorí nie sú poslanci a zamestnanci vo výške 

uvedenej v §3 ods. 3 Zásad odmeňovania poslancov Obce Fačkov. 
b. mimoriadne odmeňovanie členov komisií, ktorí nie sú poslanci 

a zamestnanci primeraným použitím ustanovenia §3 ods. 4 Zásad 
odmeňovania poslancov Obce Fačkov, pričom návrh na odmenu môže 
predložiť aj predseda komisie. 

 
7. Zástupcovia  pre obrady pred orgánom štátu a občianske obrady 

 
Starosta vysvetlil pre aké prípady sa schvaľujú poslanci pre obrady pred orgánom štátu 
a občianske obrady. Starosta je v prípade obradu pred orgánom štátu automaticky, prípade 
občianskych obradov sa hlási dobrovoľne. Za zástupcov pre obrady pred orgánom štátu 
a občianske obrady navrhol po krátkej diskusii starosta spolu s ďalšími poslancami Vlastimila 
Bielika, ktorý návrh prijal. Poslanci schválili ako zástupcov na tieto obrady starostu obce 
a Vlastimila Bielika. 
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Hlasovanie:                              
ZA:                          7 PROTI:                      0 ZDRŽAL SA:                     0 
Ing. Lukáš Baroš, Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik, Rastislav Hollý, 
Marek Macko, Juraj Myšiak, 
Cyril Štefík 

  

       
UZNESENIE OZ: 

I.  schvaľuje 
a.  zástupcov pre obrady pred orgánom štátu Miroslava Mikulu a Vlastimila 

Bielika.  
b. zástupcov pre občianske obrady Miroslava Mikulu a Vlastimila Bielika. 

 
8. Plán práce hlavnej kontrolórky obce – HKOna 1. polrok 2011 

 
HKO Marta Janigová predniesla plán činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2011 (v 
prílohe) – stručne vysvetlila jednotlivé body. P. Štefík požadoval zverejnenie tohto plánu na 
úradnej tabuli obce. K plánu činnosti neboli zásadné pripomienky. 
Hlasovanie:                              
ZA:                          7 PROTI:                      0 ZDRŽAL SA:                     0 
Ing. Lukáš Baroš, Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik, Rastislav Hollý, 
Marek Macko, Juraj Myšiak, 
Cyril Štefík 

  

 
UZNESENIE OZ: 

I.  schvaľuje 
- plán kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 2011 

II.  poveruje 
- Martu Janigovú, HKO vykonať kontroly v súlade so schváleným plánom 

kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 2011  
 

9.  Rôzne 
 
• Starosta obce vysvetlil prítomným, na aké účely sa tento bod programu zaraďuje – jedná 

sa o operatívne vsunutie problému/témy do rokovania OZ, pričom k danej téme môže byť 
prijaté aj uznesenie, ale bez časovej a odbornej náročnosti na jej vysvetlenie a pochopenie. 
Napr., keď vec nevyžaduje prerokovanie v komisii OZ alebo zisťovanie ďalších údajov, 
môže byť prijaté uznesenie OZ bez pochybností o dostatočnosti poskytnutých informácii, 
ako podklad pre rozhodnutie poslancov. 

• Starosta poučil poslancov o mlčanlivosti a o ochrane osobných údajov. K tomuto poslanci 
podpísali potrebné tlačivá. 

• Starosta predložil poslancom návrh ceny do zmluvy na zimnú údržbu ulíc – odhŕňanie 
snehu. Po predbežnom prieskume možností navrhol uzavrieť zmluvu so Zdenom Ligasom 
s cenou 25,- Euro /hod. bez DPH. Cyril Štefík navrhoval ponechať doterajší systém – 
pevnú sumu za odhrnutie všetkých ulíc. Po vysvetlení, že je objektívnejšie, keď pri 
menšom množstve snehu sa ulice odhrnú rýchlejšie a pre občanov je lepšie, ak sa podľa 
možností prehŕňa častejšie. OZ pristúpilo k hlasovaniu o pôvodnom návrhu.. 

Hlasovanie:                              
ZA:                          7 PROTI:                      0 ZDRŽAL SA:                     0 
Ing. Lukáš Baroš, Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik, Rastislav Hollý, 
Marek Macko, Juraj Myšiak, 
Cyril Štefík 
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UZNESENIE OZ: 
I.  schvaľuje 

- uzavretie zmluvy so Zdenom Ligasom na zimnú údržbu ulíc - odhŕňanie snehu 
s cenou 25,- Euro /hod. bez DPH. 

 
10. Interpelácie 

 
Starosta vysvetlil potrebnosť a nutnosť tohto bodu programu, kde v rámci interpelácii kladú 
poslanci otázky na závažné veci starostovi a HKO. P. Štefík ma pripomienku na p. starostu, že 
nepredložil plán práce starostu obce na 1. polrok 2011.  
 

11. Diskusia 
 
• V diskusii p. Štefík upozornil na znečisťovanie životného prostredia, na nutnosť väčšej 

informovanosti občanov na separáciu odpadu, navrhol využívať žetónový systém 
vyvážania odpadu, potrebu zriadiť zberný dvor na železný šrot. Apeloval tiež na nočné 
osvetlenie, ochranu objektov obce kamerovým systémom, potrebu zverejňovať zápisnicu 
na úradnej tabuli – robiť veci tak, aby slúžili občanom. 

• P. Bukovec požiadal pracovníčky obce, aby upozornili mobilných predávajúcich, aby 
predajné miesta udržiavali v čistote a sústavne neprepĺňali smetné nádoby kartónovými 
obalmi. 

• Ing. Baroš poukázal na potrebu opätovného oboznámenia občanov o separácii odpadu, 
napr. miestnym rozhlasom. 

• Starosta obce informoval poslancov o výsledku porady Združenia Raj. Dolina – 
označovanie smetných nádob na separovaný odpad, rozmiestnení nových nádob. 

• Cyril Štefík ďalej upozornil na potrebu umiestnenia mobilného WC v obci a bankomatu. 
• Ján Bukovec upozornil na naklonený topoľ za obcou, poslanci odporúčajú starostovi 

oznámiť túto skutočnosť majiteľovi pozemku a zabezpečiť jeho výrub. Upozornil tiež na 
využívanie hasičskej zbrojnice na súkromné účely bez povolenia, na nutnosť skontrolovať 
stav budov vo vlastníctve obce. 

• Cyril Štefík poukázal na neefektívne využívanie hasičskej zbrojnice a na neoprávnené 
využívanie telefónnej linky pracovníčkami obce. 

•  Ján Bukovec navrhuje riešiť zamestnancov na verejnoprospešných prácach, aby boli viac 
kontrolovaní, aby nenavštevovali v pracovnej dobe miestny hostinec. K činnosti 
pracovníkov VPP sa vyjadril p. starosta.  Ďalej p. Bukovej odporúčal starostovi obrezať 
liesky na cintoríne. 

• K vlastníctvu obce  - budovám sa vyjadril Vlastimil Bielik. Podotkol, že budova  „Urbár“ 
už bude zapísaná na LV ako majetok obce, poukázal na potrebu majetkového usporiadania 
pozemku pod touto budovou. Dal tiež podnet na potrebu zapísania na LV šatní TJ. 

• Ing. Baroš dal návrh na presťahovanie obecného úradu do budovy základnej školy pre 
neefektívnosť vykurovania dvoch budov.  Dal tiež návrh na zriadenia posilňovne v obci,  
spoplatnenie osvetlenia na ihrisku a v škole (za využívanie telocvične). Poslanci sa 
dohodli, že osvetlením na ihrisku a jeho spoplatnením sa budú zaoberať na najbližšom 
zasadnutí OZ. Požiadal pracovníčku p. Síčovú, aby na najbližšie zasadnutie OZ pripravila 
financovanie základnej školy a obecného úradu. 

• Na podnet p. Bielika sa poslanci opäť zaoberali šatňou TJ a pozemkom pod ňou. Ďalej p. 
Bielik upozornil na potrebu zakúpenia smetného koša v sále a na využívanie klubovne 
„klátnikmi“, navrhol, aby sa klubovňa prenajala klátnikom len s podmienkou, že sa tam 
budú aj „strojiť“ na fašiangy.  

• Starosta obce oboznámil poslancov so spôsobom financovania zdravotného strediska 
v roku 2011, t.j. so schváleným uznesením predchádzajúceho OZ. S novým spôsobom 
financovania nesúhlasil nájomník p. Vríčan, ktorého starosta pozval na zasadnutie OZ. P. 
Vríčan sa však na zasadnutie nedostavil, poslanci skonštatovali, že zatiaľ ponechajú 
financovanie tak, ako bolo schválené v rozpočte na rok 2011. 



Strana 6 z 6 
 

 
• Starosta informoval o stretnutí s MUDr. Jakubesovou, ktorá mu oznámila, že z osobných 

dôvodov nemá záujem znovu otvoriť ambulanciu, ani čiastočne. 
• Ďalej starosta informoval o možnosti inovácie webovej stránky, na čo reagoval Ing. Baroš 

s tým, že  toto osobne prerokuje s fy. BROS Computing, s.r.o., nakoľko sa mu táto ponuka 
zdala nevýhodná. 

• Starosta informoval o Rade základnej a materskej školy – zvolenie členov rád sa odkladá 
na budúce zasadnutie OZ. Aj inventarizačné komisie – členovia komisií sa budú voliť na 
najbližšom zasadnutí OZ. 

• Fašiangy – obecné zastupiteľstvo rozhodlo, že aj tento rok fašiangovú zábavu usporiada 
obec v spolupráci s obecným zastupiteľstvom – s pomocou súhlasil Vlastimil Bielik, 
Rastislav Hollý a Juraj Myšiak. 

• Hasičské auto – starosta informoval o nutnosti opravy bŕzd, pomoc ponúkol Ján Bukovec. 
V prípade neúspešnej opravy auto bude nutné vyradiť z evidencie. 

• Starosta informoval, že zastupovaním starosta poveril Mareka Macka. 
 

Plán riadnych zasadnutí OZ  Fačkov 
 
Starosta navrhol termíny riadnych zasadnutí OZ – majú byť každé 3 mesiace, ale bude dobré, 
keď budú častejšie. Navrhuje v piatky o 19.00 hod. K návrhu neboli pripomienky. 
 
Hlasovanie:                              
ZA:                          7 PROTI:                      0 ZDRŽAL SA:                     0 
Ing. Lukáš Baroš, Ján Bukovec, 
Vlastimil Bielik, Rastislav Hollý, 
Marek Macko, Juraj Myšiak, 
Cyril Štefík 

  

                            
UZNESENIE OZ: 

I.  schvaľuje 
- plán zasadaní OZ vo Fačkove na rok 2011:  01.04.2011 

                                   03.06.2011 
                                 26.08.2011 
                                 21.10.2011 
                                 09.12.2011  vždy o 19.00 hod. 
 
• Žiadosť o odpredaj pozemku p. Bohušovi Súkeníkovi - prerokuje príslušná komisia, 

výsledok bude predmetom nasledujúceho rokovaia OZ. 
 
 
12. Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 21.50 hod. 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Ing. Lukáš Baroš                              Ing. Miroslav Mikula 
                                                                                                       starosta obce 
                                       Cyril Štefík 
                                                                                                     
Zapisovateľka:               Marcela Síčová                                       
 
 
 


